

岑才生學長計劃「學長講座系列」

United College Shum Choi Sang Mentorship Programme - Mentors' Lecture Series 3/3/2011



學長計劃召集人殷巧兒女士 (69/ 英文) 致送紀念品予學長陳國建校友 (75/ 電子工程)，以答謝陳校友主講「如何做個出色大學生」。

Co-chairperson of UC Shum Choi Sang Mentorship Programme Coordinating Committee, Ms Lina H Y Yan (69/ENG), presented a souvenir to College alumnus and mentor, Mr Peter K K Chan (75/ELE) to thank him for delivering a talk on *How to Become An Outstanding University Student*.

書院聚會——學生活動分享會

College Assembly - Sharing on Student Activities 4/3/2011



院長馮國培教授 (右) 致送紀念品及「致賀狀」予獲「黃耀曾金屬有機化學獎」的化學系謝作偉教授 (中)，由輔導長王香生教授陪同。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (right), presented a congratulation certificate to Professor Xie Zuwei, Department of Chemistry (centre), accompanied by Professor Stephen H S Wong, Dean of Students. Professor Xie was awarded the Chinese Chemical Society Huang Yao-zeng Award in Organometallic Chemistry.



院長馮國培教授 (右) 致送紀念品及「致賀狀」予獲「2010 年晨興數學銀獎」的數學系魏軍城教授 (中)，由輔導長王香生教授陪同。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (right), presented a congratulation certificate to Professor Wei Juncheng, Department of Mathematics (centre), accompanied by Professor Stephen H S Wong, Dean of Students. Professor Wei was awarded the 2010 Morningside Silver Medal of Mathematics.



多個學生小組以不同形式向聯合同學介紹他們主辦的課外活動。

A number of students groups introduced different student activities to UC students.



院長馮國培教授 (最右) 致送紀念品予環球商業學趙舜茹同學 (右二) 及葉梓聰同學 (左二)，以鼓勵兩位同學榮獲「大專聯校商業管理挑戰賽 2010」冠軍，由輔導長王香生教授陪同。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (far right), accompanied by Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, presented a congratulation certificate to Global Business students Ms Bonnie S Y Chiu (second from right) and Mr Alan T C Yip (second from left) who won the Championship at the Joint University Business Management Challenge 2010.

第八屆中大演講比賽

The 8th CU Speech Contest 10/3/2011



黃德琪同學 (翻譯三年級) 於粵語 (母語) 組勇奪冠軍。

Ms Ada T K Wong (TRAN/3) won the championship in Cantonese Native Speakers.



王君朗同學 (計量財務四年級) 於普通話 (非母語) 組奪得亞軍。

Mr Wong Kwan-long (QFIN/4) won the 1st runner-up in Putonghua Non-Native Speakers.



何念同學 (文科類一年級) 於粵語 (非母語) 組奪得亞軍。

Ms He Nian (ASLF/1) won the 1st runner-up in Cantonese Non-Native Speakers.